
 

REUNIÓ DEL CONSELL ASSESSOR 

5 de maig de 2016 

 

Hora:  18:00h Can Bisa 

Convocats: Meli Arias, Biel Andreu, Antoni Esteban, Lázaro Momblant, Lucía 
Pose, Joan Carrau, Lourdes Padilla i Cristina Notario 

Assisteixen: Meli Arias, Antoni Esteban, Lázaro Momblant, Joan Carrau, 
Lourdes Padilla i Cristina Notario 

Excusats: Biel Andreu, Lucía Pose 

 

ORDRE DEL DIA 

1. Valoració de la paradeta d'intercanvi de llibres 

2. Proposta de paradeta mensual per intercanviar llibres 

3. Preparació de la propera trobada 

4. Torn obert d'intervencions 

 

1- Valoració de la paradeta d'intercanvi de llibres 

La iniciativa ha tingut molt bona acollida i s’ha valorat molt positivament. Hi va 

haver molta gent que va manifestar el seu interès en l’intercanvi de llibres i que 

va preguntar si ho fèiem habitualment. 

A millorar el tema de la difusió. Molta gent que es va acostar no sabia que es 

feia un intercanvi de llibres, i van manifestar que si ho haguessin sabut 

n’haurien portat. Cal fer falques a la ràdio. 

 

2- Proposta de paradeta mensual per intercanviar llibres 

Arran de l’èxit de la parada de Sant Jordi, es valora la possibilitat de tirar 

endavant algun projecte estable d’aquest tipus. Hi ha dues propostes: 

 Posar una parada d’intercanvi de llibres a l’estació de Vilassar de Mar, 

de manera que la gent ens vegi i pugui intercanviar llibres per llegir al 



 

tren. És una iniciativa que el Joan Carrau ha vist en funcionament a 

l’estranger. Es valora una mica complicada perquè la nostra cultura no 

està acostumada a aquest tipus de funcionament i se’ns crea el dubte de 

si els llibres desapareixerien. A més, s’ha de demanar permís a Adif. Sí 

que es considera una proposta que ens donaria molta difusió, ja que per 

l’estació de Vilassar de Mar hi passa molta gent. 

 Cada primer dijous de mes, fer intercanvi de llibres, revistes i còmics a 

Can Bisa. Fer una lona perforada per a poder-la lligar a la façana o al 

pont de la carretera de Cabrils els dies d’intercanvi. La Lourdes la podria 

col·locar al matí i la Cristina la podria retirar al vespre. Sembla que 

aquesta idea és més fàcil de posar en pràctica que l’anterior. 

 

3- Preparació de la propera trobada  

Es proposa fer una trobada relacionada amb el món de l’agricultura i el cultiu de 

la flor. Hi ha vàries propostes: 

 Fer una visita a l’IRTA  

 Fer una visita al Mercat de la Flor 

 Fer una visita als camps d’algun pagès de Vilassar de Mar 

La idea és fer aquesta sortida la 1a. quinzena de juliol. El Joan Carrau s’ofereix 

per posar-se en contacte amb l’IRTA, i la Lourdes proposa que ella es posarà 

en contacte amb la Unió de Pagesos. 

També es parla de la visita a la col·lecció de joguines, però s’acorda que és 

una sortida més adequada per fer-la a l’hivern.  

El Toni Esteban proposa que es podria fer una sortida al castell de Vilassar de 

Dalt, i tot i que és fora del municipi, es considera molt interessant. Queda per a 

una propera ocasió. 

 

4- Torn obert d'intervencions  

El Joan Carrau ens passarà fotos d’intercanvis que ha realitzat per a que els 

puguem penjar al Facebook. 



 

Cada mes hauríem de sortir al Butlletí Municipal, i hauríem d’utilitzar més el 

recurs de les falques a la ràdio. 


